
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 04/23

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 14.02.2023 klo 16.15

Paikka: Päätelmä, B247 Lähde Kirjasto

Läsnä: Minea Nirhamo

Janetta Ottosson

Saaga Rissanen

Veera Hynninen

Lotta Seppänen

Siru Kirkelä saapui klo 16.16.

Tiia Hallamaa poistui klo 17.01.

Emma Kola poistui klo 18.16.

Atte Urama poistui klo 18.44.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Minea Nirhamo avasi kokouksen klo 16.15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Talous 6.1 Kulukorvaukset

Kohtaan Talous 6.4. Luottamustoimijoiden eduista

Kohtaan Toimikuntien kuulumiset 7.1. Pedagoginen toimikunta

Kohtaan Toimikuntien kuulumiset 7.2. Opintoasiatoimikunta



Kohtaan Tulevat pöhinät 10.4. SOOL 100 syytä olla aineenopettaja, Ruusupuiston

aula, 22.2.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.5. SOOL Haalarimerkkien ompelu, Ruusupuisto, 22.2.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.7. Sitsilaulukirjojen läpilaulajaiset, Tilia, 7.3.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.8. Pörssin perinteinen rinnerieha, Laajavuori, 16.3.

Kohtaan Tulevat pöhinät 10.11. Jyväsmetro, Bussi, 18.4.

Kohtaan SOOL 14.1. Vuoden opeopiskelija sekä vuoden harjoitteluohjaaja

-äänestykset

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Veera Hynninen ja Siru Kirkelä.

5. Hallinto

Kysyttiin sekä tapahtuma- että edunvalvontatiimin kokoustamisesta ja kehotettiin

pitämään kokouksia. Muistutettiin, että tapahtumatiimi on ensisijaisesti yhteydessä

Minea Nirhamoon ja edunvalvontatiimi Emma Kolaan. Muistutettiin myös Driven

käytöstä.

Ehdotettiin, että tapahtumien kuvauksessa turvahenkilön puhelinnumeron sijasta olisi

Telegramin nimimerkki. Keskusteltiin, että kasvaako kynnys turvahenkilön

yhteydenottoon, sillä kaikilla ei ole Telegram-sovellusta. Sovittiin, että toistaiseksi

eletään siirtymäaikaa, jolloin tapahtumien kuvauksessa on sekä turvahenkilön

puhelinnumero että nimimerkki.



Pohdittiin, siirretäänkö liikuntakokeilun viestintä Telegramiin. Syntyi keskustelua,

miten tällöin saataisiin uusia liikuntavuorosta kiinnostuneita mukaan toimintaan.

Lööppi ry:n vuosijuhlat 18.3.2023. Pedagolta ei edustajia.

Puheenjohtajisto muistutteli JYYn foorumeista:

Kopofoorumi ja PJ-foorumi keskiviikkona 15.2., hyvinvointifoorumi sekä kulttuuri-

ja tapahtumafoorumi maanantaina 20.2., kestävyysfoorumi keskiviikkona 22.2. ja

kv-foorumi torstaina 23.2..

Mietittiin, milloin opintopisteet edelliseltä kaudelta tulee. Varmaa tietoa ei ole.

5.1. Toimintakertomuksen ja tilinpäätöksen 2022 esittely

Tiia Hallamaa esitteli vuoden 2022 toimintakertomuksen.

Atte Urama esitteli vuoden 2022 tilinpäätöksen.

Toivottiin myyntiin uusia haalarimerkkejä, sillä haalarimerkkien tuotot ovat viime

aikoina laskeneet.

5.2. Sääntömuutosehdotukset

Esiteltiin lyhyesti viimeiset sääntömuutokset ennen kevätkokousta.

alleviivattu teksti = poistetaan

lihavoitu teksti = lisäys/muutos

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 1

6 § Aineyhdistyksen päättävänä elimenä on aineyhdistyksen kokous. Yhdistyksen

kokoukseen voidaan osallistua hallituksen tai yhdistyksen kokouksen niin päättäessä

myös tietoliikenneyhteyden tai muun teknisen apuvälineen avulla kokouksen aikana.



Aineyhdistyksen kevätkokous, joka on aineyhdistyksen vuosikokous, pidetään

helmi-maaliskuun aikana ja syyskokous loka-marraskuun aikana hallituksen

määräämänä päivänä.

Ylimääräinen aineyhdistyksen kokous on pidettävä, jos vähintään 1/10

aineyhdistyksen äänioikeutetuista jäsenistä sitä erityisesti ilmoitettua asiaa varten

kirjallisesti vaatii tai kun hallitus katsoo sen tarpeelliseksi.

Kutsut aineyhdistyksen kokouksiin laatii hallitus. Yhdistyksen kokouksista on

ilmoitettava jäsenistölle sähköpostitse hallituksen valitseman viestintäkanavan

kautta vähintään viikkoa ennen kokousta. Kokouskutsussa on mainittava tärkeimmät

kokouksessa esille tulevat asiat, kuten esim. edustajien valinta järjestöihin, sääntöjen

muuttaminen tai yhdistyksen purkaminen.”

Tästä äänestetty ensimmäisen kerran viime syyskokouksessa eli menee toiselle

äänestyskierrokselle. Käytännössä ensimmäisellä kierroksella, koska kevätkokouksen

ehdotukseen tulee uusia muutoksia.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 2

4 § Aineyhdistyksen jäsenen on suoritettava jäsenlajinsa mukainen jäsenmaksu, jonka

suuruudesta, ja kantotavasta ja maksukaudesta päättää yhdistyksen vuosikokous.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 3

5 § Toimintansa rahoittamiseksi aineyhdistys voi harjoittaa huvitilaisuuksia tuottaa

tapahtumia, sopia sponsorisopimuksia, vastaanottaa avustuksia, lahjoituksia ja

testamentteja sekä toimeenpanna arpajaisia, ja varainkeräystä sekä jälleenmyyntiä.

Tarvittaessa aineyhdistys hankkii toiminnalleen asianmukaisen luvan.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 4

13 § Yhdistyksen sääntöjen muuttamisesta ja yhdistyksen purkamisesta on päätettävä

kahdessa vähintään kuukauden väliajoin pidettävässä aineyhdistyksen kokouksessa.



Päätös on tehtävä kummassakin tapauksessa kolmen neljäsosan enemmistöllä

annetuista äänistä.

Yhdistyksen sääntöjä voidaan täydentää ohjesäännöillä, joilla määritellään

yhdistyksen toimintaa tarkemmin. Yhdistyksen ohjesäännöistä päättää

yhdistyksen kokous. Päätös on tehtävä yksinkertaisella äänten enemmistöllä.

Ohjesäännöt tulevat voimaan heti, kun ne on hyväksytty yhdistyksen

kokouksessa.

SÄÄNTÖMUUTOSEHDOTUS 5

§ 9 … Aineyhdistykselle voidaan valita myös toimihenkilöitä, jos hallitus katsoo sen

tarpeelliseksi. Toimihenkilöiden toimikausi on kalenterivuosi määritellään

kevätkokouksessa. Valituille toimihenkilöille on määrättävä toimivalta toimikauden

ajaksi. Toimihenkilöllä on puhe- ja äänioikeus hallituksen kokouksissa. …

Sääntömuutokset tulee voimaan yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa, mutta ne

käsitellään jo kevätkokouksessa.

5.3. Ohjesäännöt

Käytiin läpi juhlanauhaa, hallituspinssiä ja ansiomitalia koskevat ohjesäännöt.

Tarkoituksena tehdä vielä yhdessä viimeiset muutokset ennen kuin ohjesäännöt

esitellään jäsenistölle kevätkokouksessa.

Pohdittiin, että lisätäänkö kohtaan 9§, että pinssin yhteydessä myönnetään myös

ainejärjestönauha. Tähän ei päädytty. Lopullinen muoto ohjesäännölle on:

“9§ Hallituspinssiä käytetään akateemisissa juhlissa sekä muissa merkin arvolle

sopivissa tilaisuuksissa tai yhdistyksen omissa pukujuhlissa. Hallituspinssiä

kannetaan ainejärjestön juhlanauhassa, puvun rintataskun käänteessä tai puvun

vasemmassa miehustassa.”

Keskusteltiin, myönnetäänkö hallituspinssi hallituskauden alussa vai lopussa. Jos

pinssi myönnetään kauden alussa, hallituksen jäsenen on mahdollista käyttää sitä



esimerkiksi edustaessaan Pedagoa muiden ainejärjestöjen vuosijuhlissa. Keskusteltiin

myös, että pinssi tulisi myöntää vasta kauden lopussa, jos henkilö esimerkiksi katoaa

kesken kauden tai ei hoida velvollisuuksiaan.

Päätettiin, että pinssi myönnetään kauden alussa. Lopullinen ohjesääntö on:

“7§ Hallituspinssi ja ainejärjestönauha myönnetään kaikille Pedago ry:n hallituksessa

toimiville henkilöille heidän hallituskautensa alussa. Pinssi voidaan myöntää yhdelle

henkilölle ainoastaan kerran, vaikka hän toimisi useana vuonna Pedago ry:n

hallituksissa.”

Keskusteltiin, lisätäänkö ohjesääntöön, minkäkokoinen ansiomitali on. Vaihtoehdoiksi

ehdotettiin 5 cm ja 7 cm halkaisija. Päätöstä ei tehty.

Keskusteltiin, tuleeko ansiomitaliin logo vai ainejärjestön nimi. Päätöstä ei tehty.

Tauko 16.58 - 17.13

Tiia Hallamaa poistui ajassa 17.01.

Käytiin läpi luottamustehtäviin hakemisen ohjesäännöt.

Ensin käsiteltiin hallitushakua koskevat ohjesäännöt:

Lisättiin kohta “2§ Yhdistyksen kokoukseen osallistuminen edellyttää voimassa

olevaa yhdistyksen jäsenyyttä.”

Lisättiin kohtaan 4§: “joista vähintään kolme on ensimmäisen vuosikurssin jäseniä.”

Lopullinen muoto ohjesäännölle on: “4§ Yhdistyksen sääntöjen mukaisesti

syyskokouksessa valitaan puheenjohtaja, varapuheenjohtaja ja 5-12 hallituksen

jäsentä, joista vähintään kolme (3) on ensimmäisen vuosikurssin jäseniä.”

Vaihdettiin syys- ja kevätkokouksen ensimmäisen kohdan muotoilusta “entinen Matti

Meikäläinen ehdottaa Maija Mehiläistä” muotoon “henkilö A ehdottaa henkilöä B”

Lopullinen muotoilu on: “Hakija ei voi itse asettua ehdolle, vaan toisen jäsenen on



ehdotettava hakijaa. Esimerkiksi: Henkilö A ehdottaa henkilöä B hallituksen

jäseneksi.”

Muokattiin hakuprosessin ohjesääntöjen muotoilua koskien itsensä esittelyä ennen

syyskokousta sekä lopullista ehdolle asettumista. Lopullinen muotoilu: “Hallituksen

ehdokasasettelu tapahtuu syyskokouksessa, jota ennen tarjotaan mahdollisuus esitellä

itsensä syyskokousta.”

Muokattiin hakuprosessin ohjesääntöjen muotoilua koskien syyskokouksesta ja sen

ajankohdasta tiedottamista. Lopullinen muoto on: “Syyskokouksen ajankohdasta

tiedotetaan jäsenistöä vähintään kuukautta ennen.”

Sitten käsiteltiin toimihenkilöhakua koskevat ohjesäännöt:

Lisättiin kohta: “§2 Yhdistyksen kokoukseen osallistuminen edellyttää voimassa

olevaa yhdistyksen jäsenyyttä.“

Muokattiin hakuprosessin ohjesääntöjen muotoilua koskien kevätkokousta ja sen

ajankohdasta tiedottamista. Lopullinen muoto on: “Hallitus tiedottaa

toimihenkilötarpeestaan ja haettavista pesteistä joka vuosi erikseen hallituksen

järjestäytymisen jälkeen.”

5.4. Toimihenkilötoiminnan raamit

Käytiin läpi tiedosto, johon on koottu toimihenkilötoimintaan liittyviä ohjeistuksia.

5.5. SOOLin järjestökurssi, Helsinki, 11.-12.2.

Siru Kirkelä ei päässyt mukaan, tapahtumassa Pedagoa olivat edustamassa Saaga

Rissanen ja Saku Virtanen.

Saaga Rissasen ja Saku Virtasen terveiset kurssilta:



Oli koulutuksia ja työpajoja, Saaga Rissanen oli talouspajassa, jossa käsiteltiin myös

yritysyhteistyötä ja Saku Virtanen viestintäpajoissa. Tutustuttiin eri kaupunkien

SOOLilaisiin ja ryhmäytyivät Jyväskylän päädyn kanssa.

Koulutuksia oli eduskuntavaaleista, järjestöjen välisestä yhteistyöstä, SOOLin

liittokokouksesta ja ohjaavien asiakirjojen noudattamisesta.

6. Talous

Jäsenmäärä: 364

Tilin saldo: 3 567,64 €

SumUppiin tehty helpotuksia merkkimyyntiin. Lisätään myynnin yhteydessä

merkkien määrä ja laite laskee määräalennuksen automaattisesti.

Merkkimyynti on avattu Kide.appiin. Vuosijuhlien maksuja on saatu.

Talvipäiväbussien maksujen kanssa väännetty.

6.1. Kulukorvaukset

Kulukorvaukset:

Ehdotettiin myönnettäväksi

Sonja Holm

51,23€

PJR - bussiohjelmanumerot

10.11.2022

Emma Kola

118,22 €

Hallitusmökille ruokaa

23.1.2023

Heidi Hakamäki

6,05 €



Kirjakerhon tarjoilut

16.1.2023

Saaga Rissanen

4,99 €

Jätesäkkejä hallitusmökille

14.1.2023

Veera Hynninen

28,90 €

Joulukuun 2022 hengailuillan piparit, glögit ja niihin liittyvät härpäkkeet

9.2.2023

Jenni Lappi

472,27€

Rakkaussitsien ruoka- ja juomaostokset

13.2.2023

6.2. Jälleenmyynti

Heta Vaattovaara suunnittelee logoa jälleenmyyntituotteisiin. Logona joko kynttilä,

jossa lukee ‘kansankynttilä’ tai käsi, joka pitelee kynttilää ja käden ympärille teksti

‘kansankynttilä’. Logon suunnittelun jälkeen saadaan tarjoukset Pure Wastelta.

Ensimmäinen logo on valmiina ja lähetetään Pure Wastelle, kunhan toinenkin logo on

valmis.

6.3. TP-edut

Keskusteltiin siitä, kuka saa ja kuinka paljon busseista ilmaiseksi.

Ehdotettiin, että järjestäjät saavat Talvipäivien bussit ilmaiseksi. Keskusteltiin, ketkä

kaikki ovat järjestäjiä. Päätettiin, että näihin henkilöihin kuuluvat turvahenkilöt,

ohjelman järjestäjät ja bussien järjestäjät.



Ehdotettiin turvahenkilöille ilmaiseksi sitä osaa matkasta, jonka hän toimii

turvahenkilönä. Tällöin palautettaisiin toinen osa lipuista eli 20 euroa, jos hän toimii

turvahenkilönä toisen matkan.

Keskusteltiin siitä, että neljä ilmaista matkaa on jo 200 euroa sekä siitä, ketkä kaikki

voivat osallistua tapahtumien tekoon ja täten saada etuuksia.

Vastaehdotuksena esitettiin, että kaikki tapahtumaa järjestäjät maksavat ensimmäisen

lipun (30 €) itse ja saavat toisen lipun (20 €) ilmaiseksi.

Keskusteltiin ylipäätään “rahallisista” eduista kuten alennuksista ja ilmaisista

tapahtumista sekä yhdistyslaista näihin liittyen.

Keskusteltiin siitä, että päteekö sama myös tulevaisuudessa: Jos nyt saadaan matka

puoleen hintaan, onko tämä käytäntö myös tulevaisuudessa. Edellisinä vuosina

kukaan ei ole hyötynyt rahallisesti bussien järjestämisestä.

Pohdittiin, että syntyy ristiriita, jos toimii turvahenkilönä yhteen suuntaan verrattuna

siihen, että toimii turvahenkilönä molempiin suuntiin ja molemmille ehdotetaan

samaa alennusta. Pohdittiin paljonko rahallinen hyöty tällöin on.

Ehdotettiin, että tulisi erilaiset alennukset eri tehtäville. Suurempi alennus järjestäjille,

pienempi alennus niille, jotka ovat jossakin vastuutehtävässä vain yhteen suuntaan

mennessä.

Ehdotettiin, että niille, jotka tekevät työtä yhteen suuntaan, korvataan 20 euroa.

Tämän saisi siis ohjelmatöörit ja yhteen suuntaan menevät turvahenkilöt. Kahteen

suuntaan töitä tekevät saavat koko matkan ilmaiseksi.

Pidettiin suljettu äänestys aiheesta.

Päädyttiin siihen, että kaikki, ketkä ovat olleet järjestämässä busseja, menevät

ilmaiseksi.



Yhteen suuntaan toimivat turvahenkilöt saavat 20 euron alennuksen ja molempiin

suuntiin toimivat saavat matkan ilmaiseksi.

Ohjelmavastaavien alennus on 20 euroa, koska ovat töissä vain yhteen suuntaan.

Alennus maksetaan kahdelle henkilölle, vaikka ohjelmavastaavia olisi enemmän.

Keskusteltiin siitä, millä perusteella turvahenkilöt busseihin on valittu. Busseihin

ilmoittautumisen yhteydessä on ollut mahdollisuus ilmoittautua turvahenkilöksi tai

ohjelmavastaavaksi. Bussien järjestäjät ovat valinneet turvahenkilöt ja

ohjelmavastaavat ilmoittautumisen jälkeen.

6.4. Luottamustoimijoiden eduista

Käsitellään loppuun maaliskuun aikana. Edut hyväksytään yhdistyksen ylimääräisessä

kokouksessa budjetin yhteydessä.

7. Toimikuntien kuulumiset

YVV-toimikunta on kokoontunut kerran, tänne ei ollut tullut kutsua. Kokoontuu

seuraavan kerran 22.2. Yhteistyötoimikunnassa ei ollut edustajia.

7.1. Pedagoginen toimikunta

7.2. oli OPS-työaamu pedagogisen toimikunnan paikalle kutsumana. Paikalla oli yksi

opiskelija, edunvalvoja Siru Kirkelä.

Alkuun viiden minuutin hissipuheet siitä, missä kukin ilmiöryhmä tällä hetkellä

menee, jonka jälkeen jakautuminen ryhmiin, joissa vähintään yksi edustaja /

ilmiöryhmä ja tunti keskustelua eri ilmiöryhmien välillä.

7.2. Opintoasiatoimikunta

14.2. Paikalla tavallisen kokoonpanon lisäksi opolta Taina Salmi ja aikolta Pauliina

Nihtilä. Lisäksi paikalla opiskelijaedustajat Veera Hynninen ja Siru Kirkelä.



Kokouksen alussa käytiin yhteinen fiilisrinki liittyen opiskelijoiden

kuormittuneisuuteen, sillä tehtävien palautukset ovat viivästyneet useilla kursseilla.

Fuksivuoden POM-opintojen ilmoittautumista sumplittiin. Fuksit eivät mahdu koko

kotiryhmän voimin samoille POM-kursseille. Aiko, opo ja erkka-opiskelijat mukana

kurssi-ilmoittautumisissa ja ehtivät ilmoittautua ennen fukseja.

Laadukkaan ohjauksen periaatteet (LOP) hyväksytään yhdessä uuden OPSin kanssa.

Pohdittiin, missä kohtaa LOPia aletaan päivittää.

Rikostaustaotteen tarkastamiseen esitetty muutosta. Helsingin yliopistossa tälle tehty

oma opintojakso (0 op). Harjoittelun pääsylle ehtona et tää opintojakso tulee olla

suoritettuna.

Fysiikan kiintiö: syksy -24 alkaen luonnontieteiden tiedekunnalta tulee kymmenen

sijaan 12 opiskelijaa, 4 matikalta, 4 kemialta, 4 fysiikalta. Tulevat tuttuun tapaan

Lumo-kotiryhmään, jossa on ollut paikka myös 10 luokolaiselle. Pohdittiin, miten

muutos vaikuttaa POM-opintoihin ja kasvatustieteen perusopintoihin.

Keskusteltiin mok 2 ja 3 suorittamisesta opiskelijavaihdon aikana, sillä asiasta on

tullut kyselyitä syksyllä 2023 vaihtoon lähteviltä opiskelijoilta.

Keskusteltiin myös opiskelijavaihdon aikana tehtyjen opintojen ahotoinnista. Ennen

kansainvälisyysasioista vastaava Elisa Heimovaara hoitanut ahotoinnin, nyt ideana

olisi siirtyä siihen, että vastuu ahotoinnista olisi koulutussuunnittelijoilla. Tätä

helpottamassa se, että Elisa Heimovaara auttaa edelleen vaihto-opintojen

suunnittelussa.

8. Viestintä

Toivottiin, että kun Instagramissa vastaa viestiin, laittaa sen perään myös oman

nimen.



8.1. Viikon menovinkki

Tarkoituksena ehdottaa muiden järjestöjen tapahtumia. Joka viikko eri hallituslaisen

menovinkki ja vastuu kiertää.

Järjestys keksitään jossain vaiheessa ja vastuusta muistutetaan aina edellisenä

sunnuntaina.

Menovinkkiin käy mikä vain tapahtuma opiskelijoille, esimerkikis tällä viikolla

opiskelija-ale koko viikon escissä, herkkubuffa Maijassa, Maija Vilkkumaan keikka

yms. Ideana, että jaetaan valmista infoa muille, eikä niinkään luoda mitään uutta.

Tauko 18.12-18.15

Emma Kola poistui ajassa 18.16

9. Menneet tapahtumat

9.1. Kehitettävää / palautetta

Ei kummempia.

9.2. Seksuaalikasvatuksen iltapäivä, 7.2.

Onnistunut tapahtuma, paikalla oli yli 100 ihmistä, jotka olivat sekä aineenopettaja-

että luokanopettajaopiskelijoita. Tapahtumassa olisi voinut olla enemmän

henkilökuntaa.

Palautteessa kerrottiin, että tajuttiin oman osaamisen vähäisyys aiheesta, mutta

innostuttiin käsittelemään aihetta. Toivottiin lisää vastaavia tapahtumia.

10. Tulevat pöhinät

10.1. SOOLin rakkaussitsit, Tilia, 15.2.



Atte Urama myy sitsilaulukirjoja. Ruoat maksoivat 472 €. Rahaliikenne kulki Pedago

ry:n tilin kautta.

10.2. Talviolympialaiset, Kampus, 16.2.

Saaga Rissanen ja Saku Virtanen toimivat turvahenkilöinä. Liput on myyty,

haalarimerkit on tilattu ja ohjelma on valmis. Palkintoja ei ole vielä hankittu.

10.3. Pedago ry:n Kevätkokous, Ilokivi, 21.2.

Annu Pulkka on puheenjohtaja, kahvit tilattu Ilokivelle.

Veera Hynninen ja Saaga Rissanen leipovat.

Käytiin läpi, että kaikille selvää, mistä ovat vastuussa kevätkokouksessa.

Keskusteltiin jäsenyyksien hinnasta. Hallitus tekee ehdotuksen kevätkokoukseen.

Ehdotettiin varsinaisen jäsenen hinnaksi 10 €.

Keskusteltiin, voiko alumnijäsenyys olla ikuinen.

Ehdotettiin alumnijäsenen hinnaksi 15 €. Keskusteltiin, onko jäsenyys

kalenterivuoden. Ehdotettiin että alumnijäsenyys kestää saman verran kuin

varsinaisenkin jäsenen. Hyväksyttiin ehdotus.

Käytiin läpi, että kannatusjäsenyyden kantotapa on tilisiirto.

Päätettiin, että:

Varsinainen jäsenyys: 10 €, kantotapa kide.app, maksukausi 1.9.-31.8.

Alumnijäsenyys: 15 €, kantotapa kide.app, maksukausi 1.9.-31.8.

Kannatusjäsenyys: 50 €, kantotapa tilisiirto, maksukausi 1.1.-31.12.

10.4. SOOL 100 syytä olla aineenopettaja Ruusupuiston aula, 22.2.

Mainostetaan tätä jossain vaiheessa Pedagon Instagramissa.



10.5. SOOL haalarimerkkien ompelu, Ruusupuisto, 22.2.

Mainostetaan tätä jossain vaiheessa Pedagon Instagramissa.

Mennään myymään Pedagon haalarimerkkejä tapahtumaan.

10.6. SOOLin talvipäivät, Oulu, 24.-26.2.

Bussimatkan järjestää Pohjolan Matkat.

Talvipäiväbussien hinta seitsemälle bussille 17 975 €. Lähtijämäärä on 405 ja

bussilipun hinta 50 €. Voittoa jää 1 073,03 €, alennusten jälkeen noin 900 €.

Jokaiselle bussille on budjetoitu 30 € hupirahaa.

Turvahenkilöt busseihin on päätetty. Ohjelmavastaavia vielä etsitään. Muistutettiin,

että ohjelmavastaavat eivät ole bussivastaavia.

Päivätanssien haalarimerkkejä meille tulee 60 kpl, ja ne maksavat 3 €/kpl eli yhteensä

180 €. Myydään jäsenille kide.appissa hintaan 3,50 € josta jää Pedagolle 3,15 €.

Jäsenistölle myymättömiä 26 kappaletta.

Varmistettiin, että turvahenkilöille on jaettu tai jaetaan ohjeet turvahenkilönä

toimimisesta ja bussimatkan ohjelma on heidän tiedossaan.

10.7. Sitsilaulukirjojen läpilaulajaiset, Tilia 7.3.

Tapahtumassa mahdollisuus vielä muokata laulukirjan lopullisia lauluja.

Lauletaan laulukirjan laulut läpi.

10.8. Pörssin perinteinen rinnerieha, Laajavuori, 16.3.

55 lipun kiintiö. Saku Virtanen ja Jussi Tikanmäki hoitavat.



Ehdotettiin haluaako hallitus osallistua mäenlaskuskabaan. Harkitaan.

10.9. Työelämäpäivä, Ruusupuisto, 21.3.

Panelistit kiinnitetty, muutama työpaja kiinnitetty.

Niilo Mäki -instituutti ei pääse, sillä järjestävät avoimet ovet seuraavalla viikolla.

1. ja 2. kerroksen aulat varattu sekä 2. kerroksesta neljä luokkaa.

Opettajankoulutuslaitos maksoi tilavuokran.

10.10. Pedagoes: Huoneteatteri 31.3.

Pedagolle on varattu 20 lippua perjantain 31.3. klo 19.00 näytökseen “Ole oma itsesi

Ernest”. Lipun hinta on 6 € (+ 2 € narikka).

Jos kaikkia 20 lippua ei saada myytyä, lippu maksaa 8 € ( + 2 € narikka). Lippujen

tulee olla myytynä 17.3. mennessä.

10.11. Jyväsmetro, Bussi, 18.4.

Pedagolle on 110 lipun kiintiö.

11. Edunvalvonta

Tehdään opintoihin liittyvä palautekysely. Laitokselle infottu, että kysely tehdään

maalis-huhtikuussa. Friida ja Lotta vastuussa, edunvalvontatiimi auttaa.

11.1. Yhdenvertaisuus

Esteettömyys-checklist ja sen käyttöohjeet on jaettu Fokus ry:lle.

12. Kansainvälisyys ja tutor



Keskusteltiin fuksimökin ja -saunan varauksesta. Esiin nostettiin saunatilan koko ja

järkevyys.

Pohdittiin, kelpaako edellisen vuoden fuksimökki, vaikka siellä oli sisäilman kanssa

ongelmia.

Selvitetään, onko mökissä tai saunassa varauksia orientaatioviikolle. Päätetään asiasta

seuraavassa kokouksessa.

Keskusteltiin kansainvälisten opiskelijoiden tiedoista, ja tuotiin esille, ettei

kansainvälisyysvastaavalla ole pääsyä niihin.

12.1. Tutorhaku 1.-28.2.

Tutorhausta ei ole väliaikatietoja. Hakua pitää mainostaa vähintään viikko ennen kuin

se loppuu.

13. Kestävä kehitys

Kestävän kehityksen tapaaminen Mikko Hiljasen ja tiedekunnan ainejärjestöjen

kanssa to 23.2. klo 14-16.

Emma Kola ja Minea Nirhamo menevät edustamaan Pedagoa.

14. SOOL

SOOLin aluetoimijat haluavat luoda uuden Telegram-ryhmän viestinnän

yhtenäisyyden ja selkeyden vuoksi. Ryhmään tulisi SOOL-vastaava, viestintävastaava

sekä yksi tapahtumavastaava per ainejärjestö. Valitaan ryhmään Pedagosta liittyvä

tapahtumavastaava myöhemmin.

14.1. Vuoden opeopiskelija sekä vuoden harjoitteluohjaaja -äänestykset



Tulossa story aiheesta 21.2.

Äänestys SOOLin sivuilla 8.3. mennessä.

15. Yhteistyö

Kaikkiin yrityksiin saatu yhteys.

Intersport ja Laajis eivät hyväksyneet etuja alumnijäsenille.

Torstaina tulee kaikki edut Instagramiin.

Intersportin edut: Hiihtoetu tälle talvelle ja Ladun majalla suksien voitelu 20 € (norm.

40 €).

Sovittiin että mainostetaan tätä ja pohdittiin, olisiko mahdollista järjestää tapahtumaa

siellä.

Atte Urama poistui ajassa 18.44.

15.1. Yhteistyösopimukset

Cafe Europalle luvattu vastata heidän kysymyksiin kokousta seuraavaan päivään

mennessä. Minea Nirhamo ja Saaga Rissanen hoitavat.

16. Hupi

16.1. Liikuntavuoro

14.2. ensimmäinen Pedago X Emile X Varkaat liikuntavuoro, paikalla 2 henkilöä.

7.3. taitoluistelulajikokeilusta odotetaan jäähallin vastausta, saattaa siirtyä tämän

vuoksi eteenpäin.



16.2. Kirjakerho, 22.2.

Aiheena oma valitsema kirja. Alkulähteellä klo 18.00.

16.3. Herkkuapprot, 29.3.

Friida Vallin ja Janetta Ottosson hoitavat, mutta tapahtumaan tarvitaan tekijöitä.

Tavoitteena on saada enemmän osallistujia kuin aiemmin. Tapahtumaan tulee kaksi

lähtöä ja suoritusaikaa. Mahdollisuus uudelle suoritukselle, joka on syöttöporsas.

17. META

Keskusteltiin siitä, kuka hoitaa kokouspullat. Ei päätetty.

Lotta Seppänen hoitaa kokouskuulumiset.

Kyseltiin halukkuutta lähteä Talvipäivien myyntikylään. Siru Kirkelä ilmaisi

halukkuutensa, muttei halua mennä yksin.

18. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 13.03. klo 17.15.

Tutorehdokkaat esittäytyvät ja ehdotetaan uutta tutorkokoonpanoa laitokselle.

Kokouksen jälkeen sovitaan aika seuraavalle hallituksen kokoukselle, joka on viikolla

16. Sovitaan Telegram-sovelluksessa.

Puheenjohtaja Minea Nirhamo päätti kokouksen klo 18.50.

Jyväskylässä 14.02.2023

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.


